

zactrack GmbH
Schlosshoferstrasse 4/7/1
1210 Wien

• **Software Developer – Frontend (m/f/d)**

Responsibilities:

- Develop and maintain web applications using HTML, CSS, and JavaScript / TypeScript.
- Collaborate with different teams to create and implement UI designs and ensure a consistent user experience.
- Work as part of a small and dedicated development team on exciting software projects in the event industry.
- Work with backend developers to integrate frontend applications with APIs and databases.

Job requirements:

- 2+ years of experience in frontend development.
- Proficiency in HTML, CSS, JavaScript and TypeScript.
- Experience with React.
- Experience with version control software such as GIT.

Nice to have:

- Familiarity with UX design principles and best practices.
- Experience with testing frameworks such as Jest, Cypress, or Selenium.
- Experience with hybrid app development frameworks such as Ionic.
- Experience with relational databases such as MySQL or Postgres.

Employment: full-time or part-time

As regular employee or freelancer, part-time in home office.

We are looking forward to receiving your application at job-application@zactrack.com.

• **Softwareentwickler - Frontend (m/w/d)**

Aufgaben:

- Entwicklung und Wartung von Webanwendungen mit HTML, CSS und JavaScript/TypeScript.
- Zusammenarbeit mit verschiedenen Teams zur Erstellung und Implementierung von UI-Designs mit dem Ziel einer konsistenten User Experience.
- Arbeit als Teil eines kleinen und motivierten Entwicklerteams an spannenden Projekten in der Eventindustrie.
- Zusammenarbeit mit Backend-Entwicklern zur Integration von Frontend-Anwendungen mit APIs und Datenbanken.

Anforderungen:

- 2+ Jahre Erfahrung in der Frontend-Entwicklung.
- Fundierte Kenntnisse in HTML, CSS, JavaScript und TypeScript.
- Erfahrung mit React.
- Erfahrung mit Versionsverwaltungssoftware wie GIT.

Nice-to-have / keine Voraussetzung:

- Vertrautheit mit UX Designprinzipien und Best Practices.
- Erfahrung mit Testframeworks wie Jest, Cypress oder Selenium.
- Erfahrung mit Frameworks für die Entwicklung von Hybrid-Apps wie Ionic.
- Gutes Wissen im Umgang mit relationalen Datenbanken wie MySQL oder Postgres.

Arbeitsverhältnis: Vollzeit oder Teilzeit

Als Angestellter, freier Dienstnehmer oder auf Honorarbasis mit Gewerbeschein.

In Teilen auch im Homeoffice möglich.

Wir freuen uns auf deine Bewerbung unter job-application@zactrack.com.